
ZAPISNIK  

sa 7. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta 

održane dana 15.10.2021. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 15:30   sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Ante Blašković, Rosana Prvinić, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, 

Tihomir Glavurtić, Ćiril Kalebić, Zvjezdana Jelinčić i Antonio Burica 

 

 

Sjednici još nazočuju: 

Nikola Cecić-Karuzić-Općinski načelnik 

Nataša Nazor Jovović-Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 
Predsjedatelj pozdravlja prisutne i upoznaje ih da su Ivan Vuletić za točku 13. i Goran Tvrdić za točke 

12, 13 i 14, zatražili u roku i dobili njegovo odobrenje za prisustvovanje sjednici na navedenim 

točkama.  

 
Ad 1.)   

 

Predsjedatelj čita predloženi dnevni red sjednice.  

 

Općinski načelnik traži dopunu dnevnog reda sa točkom „Prijedlog za članove Vijeća za davanje 

koncesijskih odobrenja“ 

 

Predsjedatelj ne prihvaća dopunu dnevnog reda jer smatra da ovo nije hitna odluka, da vijećnici nisu 

dobili materijal za ovu točku, a trebali su dobiti prema rokovima iz Poslovnika, i da je to stvar o kojoj 

se ipak trebalo dogovarat. Ali naglašava da će to biti jedna od točaka dnevnog reda na slijedećoj 

sjednici koja ionako mora biti vrlo skoro zbog raspisivanja izbora za vijeća mjesnih odbora. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje predloženi dnevni red bez izmjena. 

 

Jednoglasno se usvaja  
Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice Općinskog vijeća 

3. Vijećnička pitanja 

4. Odluka o razrješenju potpredsjednika Općinskog vijeća 

5. Odluka o imenovanju potpredsjednika Općinskog vijeća 

6. Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru Mandatne komisije 

7. Odluka Izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od 

prirodnih nepogoda 

8. Odluka o Izmjenama i dopunama Odluke o  imenovanju  Socijalnog vijeća Općine Šolta 

9. Odluka o Izmjenama i dopunama Odluke o  izboru članova vijeća mjesnih odbora  na 

području Općine Šolta 

10. Odluka o  raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora  na području Općine Šolta 



11. Zaključak o  odricanju prava prvokupa kulturnog dobra                                     

12. Strategija upravljanja imovinom Općine Šolta za razdoblje 2021.-2027. godine 

13. Odlagališta građevinskog otpada na Šolti 

14. Razno 

 

Ad 2.)  

 Jednoglasno se usvaja zapisnik sa 6. sjednice Općinskog vijeća. 

Ad 3.) 

Ćiril Kalebić postavlja pitanje da li će se u Proračunu predvidjeti sredstva, i koliko, za zemljišne 

knjige. 

Načelnik izvješćuje da će u Proračun ući najmanje 1 milijun kuna za zemljišne knjige Grohote, 

Srednje Selo i Donje Selo. 

Tihomira Glavurtića zanima kada će se popraviti riva u Maslinici. 

Načelnik objašnjava da se iz sredstava mjesnih odbora, onih 20tisuća kuna, trebalo financirati  ovakve 

male komunalne zahvate po mjestima,  no budući nisu u Maslinici poduzeli ništa, a mjesni odbori su 

raspušteni, on će narediti da se riva popravi. 

Ante Blašković pita za sredstva iz projekta za uklanjanje otpada odbačenog u okoliš, na što će ih točno 

Općina potrošiti. 

Načelnik izvješćuje da je na natječaju dobiveno 510.000,00 kn nepovratnih sredstava, to je za 

deponije, za divlja odlagališta. Ali poručuje da vijećnici nisu pomogli nego naprotiv poslali novinare 

radi odlagališta „Vrvotine“. To je obično političko prepucavanje. Na tom odlagalištu, iako se nešto 

sredilo, postavljene su i kamere i uručene poneke kazne, otpad se baca i dalje. Bez pomoći vijećnika se 

ne može rješavat, a oni svojim postupcima samo otežavaju.  

Rosana Prvinić pita Načelnika zašto se šetao trgovačkim centrom „Studenca“ sa novinarkom Slobodne 

Dalmacije i pokazivao joj objekt, kada je na pitanje o otvaranju tog centra na prethodnoj sjednici rekao 

da o otvaranju ne zna ništa jer to nije u njegovoj nadležnosti. 

Načelnik daje do znanja da je u interesu Šolte da se što prije otvori jedan takav centar i otvore radna 

mjesta, ali nije odgovoran za otvaranje i kada će to biti. Naravno da će surađivati kao i do sada sa svim 

novinarima i portalima. 

Luka Burica pita što je sa Provedbenim programa Općine Šolta čiju izradu bi trebao nadzirati 

KIC. 

Načelnik prepušta odgovor Pročelnici koja izvještava da je Provedbeni program Općine Šolta, 

za razdoblje 2021.-2025.godine, naručen i u izradi je. 

Ćiril Kalebić pita da li se planira zaposliti na bilo koji način nekog građevinske struke tko bi 

ubrzao rješavanje i doveo u red probleme koji postoje kod izrade odluka vezanih za prostorne 

i urbanističke planove, probleme sa cestama i uređenjem potpornih zidova, uz sve to još se sa 

svime kasni. 

Načelnik ističe kako je to dobro pitanje i kako se već godinama razmišlja o inžinjeru 

građevinarstva. Izvješćuje da se može u Proračunu predvidjeti sredstva za to radno mjesto pa 

izviditi mogućnosti. 



Pročelnica pojašnjava da odluke vezane uz prostorne i urbanističke planove rade sami 

izrađivači planova.  

Nadalje upoznaje vijećnike da je velika kočnica za prostorne planove to što Županijski plan 

još nije donesen, kasni već 6 mjeseci. O UPU Stomorska će se u ponedjeljak donijeti neki 

zaključci pa će to biti za raspravu na narednoj ili nekoj skoroj sjednici. Time se treba baviti, 

prostorno planskom dokumentacijom – da se zaštiti prostor, novim radnim mjestima, 

investicijama, a posebno rješavanjem opskrbe vodom, odnosno postavljanjem nove cijevi i 

povećanjem dotoka vode, da bude tri puta veći od sadašnje količine kako bi se Šolta mogla 

razvijati. 

Ćiril Kalebić pita kada će biti natječaj za direktora/icu Turističke zajednice. 

Načelnik izvješćuje da je reizbor direktora svake 4 godine, te da će i za TZ i Komunalno i 

KIC biti natječaj do kraja godine ili najkasnije početkom iduće. 

Predsjedatelj pita da li je imenovan novi Nadzorni odbor Basilije, i zašto, ako je to točno, ovo 

Vijeće nije o tome izviješteno. 

Načelnik izvješćuje da je po svojim ovlastima imenovao novi Nadzorni odbor u sastavu 

Drago Jakovčević, Nataša Blagaić i Frane Cecić, i da nema obvezu izvijestiti Općinsko vijeće. 

Predsjedatelj moli da mu se kao vijećniku dostavi ta Odluka. 

Ad 4.-5.) 

 

Predsjedatelj poziva da mu se dostave prijedlozi za podpredsjednika/icu Općinskog vijeća 

Pisani prijedlog za potpredsjednicu Rosanu Prvinić potpisuju Ćiril Kalebić, Tomislav Sinovčić i Teo 

Tomić. 

Drugih prijedloga nema. 

Predsjedatelj stavlja prijedlog na glasanje. 

Provedenim glasanjem sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM, donosi se  

Odluka  

o razrješenju i izboru potpredsjednika Općinskog vijeća  

 

Vijećnik Zlatko Radman razrješuje se dužnosti potpredsjednika Općinskog vijeća Općine  

Šolta s danom 31. 08. 2021.godine.  

Vijećnica Rosana Prvinić bira se za potpredsjednicu Općinskog vijeća Općine Šolta s danom 

15. 10. 2021.godine.  
 

Ad 6.) 

Tomislav Sinovčić predlaže Antonia Buricu za člana Mandatne komisije. 

Drugih prijedloga  nema. 

Predsjedatelj prijedlog daje na glasovanje, te se JEDNOGLASNO donosi  

Rješenje o Izmjeni Rješenja o izboru mandatne komisije  

 

kojim se Zlatko Radman razrješuje dužnosti člana, a Antonio Burica imenuje za člana.   

 



Ad 7.-8.) 

Predsjedatelj poziva da se predaju prijedlozi. 

Pisani prijedlog za Antonia Buricu za člana  Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda,  

potpisana od 1/3 vijećnika, predaje se Komisiji za izbor i imenovanja. 

Za člana Socijalnog vijeća Komisiji za izbor i imenovanja predaju se dva pisana prijedloga potpisana 

od 1/3 vijećnika. 1. Prijedlog za Tihomira Glavurtića, 2. za Antonia Buricu. 

 

Komisija za izbor i imenovanja u sastavu Tihomir Glavurtić, predsjednik, Teo Tomić, član, Rosana 

Prvinić, član, Ćiril Kalebić, član i Zvjezdana Jelinčić, član, donosi 

Zaključak 

Komisija za izbor i imenovanje razmotrila je zaprimljene pisane kandidature za člana  Povjerenstva za 

procjenu šteta od prirodnih nepogoda kao i za člana Socijalnog vijeća.  

Kandidature su uredno predane i  potpisane od 1/3 vijećnika, te se prosljeđuju Općinskom vijeću na 

donošenje konačne odluke.  

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o prijedlogu Antonio Burica za člana Povjerenstva za procjenu šteta 

od prirodnih nepogoda. 

JEDNOGLASNO se usvaja prijedlog i donosi se 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju i imenovanju  

Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda 

(kojom se umjesto Zlatka Radmana imenuje  Antonio Burica za člana) 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje najprije o prijedlogu za Antonia Buricu, gledajući po abecednom 

redu, za člana Socijalnog vijeća. 

Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM usvaja se prijedlog i donosi se  

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o  imenovanju  Socijalnog vijeća Općine Šolta 

(kojom se umjesto Zlatka Radmana imenuje  Antonio Burica za člana) 

Ad 9.) 

Pročelnica izvješćuje da je ovo formalna odluka, budući je Zakon o lokalnoj i područnoj samoupravi 

imao određene izmjene, u odnosu na Zakon na temelju kojeg je donijeta postojeća Odluka o izboru 

članova vijeća mjesnih odbora na području Općine Šolta, potrebno je donijeti izmjene i dopune 

odluke. 

Predsjedatelj stavlja odluku na glasovanje. 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o Izmjenama i dopunama  

Odluke o  izboru članova vijeća mjesnih odbora  na području Općine Šolta 

 



Ad 10.) 

 

Pročelnica izvješćuje o potrebi donošenja Odluke kako bi, poštujući rokove, izbori bili održani 

najranije 21.11. No potrebno je da Vijeće što skorije donese rješenja o imenovanju stalnog i 

proširenog sastava povjerenstva za provedbu izbora.  

 

Načelnik ističe kako je to moguće da se Vijeće sada može sastati u „2 dana“ da bi se formirala 

povjerenstva, a za neke druge teme treba zadovoljiti sve rokove. 

 

Ćiril Kalebić informira kako za imenovanje u prošireni sastav, ispred HDZ-a, sada nemaju 

predstavnika jer se provode izbori u samoj stranci. Treba im još koji dan više. 

 

Predsjedatelj smatra ako se dan održavanja izbora pomakne za 1 tjedan kasnije da će se time sve 

zadovoljiti. Predlaže izmjenu dana održavanja, u članku 2. Odluke, na 28.11.2021. 

 

Predsjedatelj daje na glasovanje Odluku sa predloženom izmjenom. 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o  raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora  na području Općine Šolta 

Ad 11.) 

Pročelnica izvješćuje da je ponuditelj, vlasnik nekretnine, ponudio Općini Šolta, kao ovlašteniku prava 

prvokupa po Zakonu o zaštiti i očuvanju kulturnih dobara, da može kupiti nekretninu označenu kao 

kat. čest. 603 K.O. Gornje Selo,  koja ima svojstvo kulturnog dobra. Navodi da Općina Šolta nema 

interesa za korištenje prava prvokupa u odnosu na ponuđenu nekretninu.    

U kratkoj raspravi sudjelovali su Ćiril Kalebić, Ante Blašković i Luka Burica. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o predloženom Zaključku. 

JEDNOGLASNO se donosi  

ZAKLJUČAK 

o  odricanju prava prvokupa kulturnog dobra 

 

Goran Tvrdić, gost,  stigao je na sjednicu u  16:27  sati 

Ad 12.) 

Općinski načelnik obrazlaže zakonsku obvezu donošenja ove Strategije zbog fiskalne odgovornosti i 

to do kraja svake kalendarske godine. Ovim  je procedura ispoštovana.  

Predsjedatelj se osvrće na kvalitetu Strategije, smatra da je smiješna, svjestan je toga da se trebaju 

poštivati propisi i ako se mora donijeti radi rokova onda u redu, ali u njoj ima puno grešaka i ovakvu 

je mogao napraviti svatko.  

 

Ante Blašković u ime Kluba vijećnika također naglašava da se u njoj spominju stvari koje uopće ne 

postoje na Šolti, npr. krematorij. Traži u ime Kluba da se napravi popis nekretnina uz grafički prikaz i 



prikaz vlasništva. Također ističe da se kod iznajmljivanja prostora, primjer mini market Jidro u 

Rogaču, mora voditi računa o mještanima, jer sezonskim radom pogoduje se samo poduzetniku. 

Tihomir Glavurtić pita za usklađenje Registra nekretnina, navedeno je da će se provesti. 

Pročelnica izvješćuje da je Registar usklađen. 

Zvjezdana Jelinčić pita da li će sve javne usluge koje su povjerene Basiliji biti povjerene im sve do 

2027.  

Načelnik izvješćuje da se ugovori sklapaju godišnje pa se ubuduće može dogovoriti i drugačije. 

Luka Burica predlaže da se Strategija usvoji ovakva kakva je, da se ne koči i da se poštuju rokovi, a da 

se naknadno naprave njene izmjene i dopune. 

Predsjedatelj predlaže da se Strategija usvoji, ali i doda članak u Odluci u kojem će se navesti će se 

vratiti izrađivaču na doradu kako bi se uskladila sa zahtjevima Općine Šolta. 

Prijedlog i Odluku stavlja na glasovanje 

JEDNOGLASNO se usvaja prijedlog i donosi 

Odluka o usvajanju Strategije upravljanja imovinom Općine Šolte 2021. – 2027. 

 

Ivan Vuletić, gost, stigao je na sjednicu u 16:50 sati. 

Ad 13.) 

 

Predsjedatelj otvara točku koju je inicirao Klub vijećnika, te prepušta riječ predsjedniku Kluba Anti 

Blaškoviću. 

Ante Blašković osvrće se na odlagališta građevinskog otpada u Donjem i Gornjem Selu. Navodi da su 

to obična smetlišta, da je to strašno kako izgledaju jer se nakupila prevelika količina raznog otpada. 

Potrebno je iznaći sredstva da se ta odlagališta počnu koristiti kako treba. Nadalje navodi da u odluci 

iz 2018.g. stoji da se ide u sanaciju, a nije se napravilo ništa, dapače situacija je još gora. Ističe da je 

potrebno otkupiti zemljište, strojevima raširiti otpad i napraviti reciklažno dvorište, te zaposliti osobu 

koja će naplaćivati odlaganje, time zaraditi i svoju plaću, a potom naplaćivati i kazne za nedozvoljeno 

odlaganje, smatra bez velikih kazni opet se neće ništa napraviti. Biciklistička staza prolazi pored 

odlagališta Vrvotine i to je sramota za cijelu Šoltu što turisti tamo mogu vidjeti.  

Tomislav Sinovčić pita zašto se nije prihvatilo na Vijeću prije par mjeseci da Općina i Basilija potpišu 

ugovor, jedino je on glasao za to, nije se radilo o velikim sredstvima ali Basilija je mogla barem nešto 

ukloniti. 

Predsjedatelj upućuje da se odgovor nalazi u zapisniku sa te sjednice, ali misli da je odgovor bio da za 

to u Proračunu više nema novaca. 

 

Načelnik izvješćuje da je namjera bila da se sa 10tak kamiona pokupi smeće, štramci i drugi 

nepripadajući otpad koji se nagomilao, da se postave kamere, koje su u međuvremenu i stavljene, da 

se malo uredi i dobije skroz drukčija slika. U Proračunu je bilo novaca za to. 

 

Zvjezdana Jelinčić smatra da tu Basilija ne može ništa učiniti, jer se ni sa „50“ kamiona ne može 



sakupiti, koliko se smeća odveze još više se doveze. 

 

Tihomir Glavurtić smatra da je prvo i osnovno zaustaviti dotok smeća. 

Predsjedatelj ističe da treba vidjeti kakve su odluke u svezi kažnjavanja, kolike su kazne, poraditi na 

sprječavanju daljnjeg nepropisnog odlaganja, izviditi način na koji se to može riješiti, o povećanju 

prostora i otkupu zemljišta razgovarat će se kad to bude moguće, a sada treba ispitati što je moguće 

napraviti i danas donijeti nekakav zaključak. 

 Ante Blašković daje prijedlog Zaključaka 

„Povećati prostor za odlagalište, i obavezno reciklažno dvorište, građevinskog otpada na 25000 

m2“ 

Načelnik izvješćuje kako ova tema žulja njega puno više  nego njih vijećnike, kako u Splitsko-

dalmatinskoj županiji ima 56 općina i gradova a samo u Gradu Kaštelima postoji reciklažno dvorište 

građevinskog materijala. Na Šolti na dvije lokacije, Gornje i Donje selo, imamo preko 58 tisuća  

kubika građevinskog otpada. Pokrenuli smo izradu projekta ali dozvola za reciklažno dvorište, na 

Vrvotine , nije ishodovana jer je po našem Planu potrebno imati 7000 m2, sada se to smanjuje na 6000 

m2 koliko Općina ima u svom vlasništvu, jer nitko neće da proda parcele oko deponija, a jedan je 

nudio uz veliku cijenu. Upućen je zahtjev Ministarstvu da se na Krugaški napravi deponij i to na 

državnom zemljištu koje zauzima 29000 m2 površine. Moli da zajedno iznađu rješenje, da se povuću 

odobrena sredstva i pametno iskoriste za sanaciju odlagališta, a ne da se prepucavaju preko novina i 

medija. Možemo formirati još neku komisiju ili tijelo koje će se baviti ovim. 

Predsjedatelj daje prijedlog Zaključka 

„1. Općini Šolta, odnosno Načelniku, i Jedinstvenom upravnom odjelu dati da kroz 15 ili 30 

dana obrade ovu tematiku na način kako misle da je najbolje i prezentiraju Općinskom vijeću, a 

nakon toga sazvati tematsku sjednicu. 2. Da isti predlože mjere kako spriječiti daljnje 

nepropisno odlaganje.“ 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o predloženim zaključcima. 

Sa 8 SUZDRŽANIH i 1 glasom ZA nije prihvaćen predloženi zaključak Ante Blaškovića. 

Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM prihvaća se zaključak Predsjedatelja. 

Gost Ivan Vuletić napušta sjednicu u 17:25 sati. 

Ad 14.) 

Predsjedatelj, na temu imenovanja članova NO Basilije od strane Načelnika, a u svezi članaka 28 i 44 

Statuta Općine Šolta koji su u koliziji, izvješćuje da se raspitao i pribavio mišljenje. Čita mišljenje 

Povjerenstva za odlučivanje o sukobu interesa, prema kojem je trebalo prije imenovanja članova 

Nadzornog odbora Basilije tražiti od Općinskog vijeća da dade svoj prijedlog.  

Predsjedatelj daje upute Načelniku na razmatranje, hoće li ostati pri svome ili će zatražiti od 

Općinskog vijeća da predloži članove, što je u skladu sa uputama i smjernicama. 

Predsjedatelj ističe kolika je transparentnost Općine kada se Općinsko vijeće nije informiralo o ovome, 

a Basilija je bitna ustanova za Općinu Šolta. 

Moli Načelnika da njemu dostavi svoj odgovor u roku 15 dana, u protivnom će Općinsko vijeće 

pokrenuti postupak ispitivanja sukoba interesa. 



Ćiril Kalebić pita zašto se Statut ne mijenja jer očito nije dobar. 

 

Pročelnica ističe da nije problem u Statutu, da je u njemu sve jasno, vijeće predlaže, načelnik imenuje. 

Predsjedatelj ističe kako će biti izmjena Statuta ali ne naprečac, treba dobro utvrditi što valja a što ne, 

što možda treba drugačije formulirati da bi bilo jasnije, poziva vijećnike također ako imaju svoje 

prijedloge.  

Ćirila Kalebića interesira zašto Pročelnica nije sugerirala Načelniku da radi pogrešno. 

 

Pročelnica odgovara da ona nema veze sa Basilijom, niti je tko za što pitao, niti zna za imenovanje tog 

nadzornog odbora. Općina tu Odluku nema. 

 

Općinski načelnik ističe kako će i sam tražiti mišljenje Povjerenstva za sukob interesa. 

Predsjedatelj daje prijedlog  

     Zaključak 

Ostavlja se Načelniku rok od 15 dana, računajući od današnjeg dana, da se očituje na postupak  

imenovanja Nadzornog odbora Komunalnog Basilija d.o.o. u svjetlu smjernica i uputa 

Povjerenstva za odlučivanje o sukobu interesa broj  711-1-931-R-109/21-101/7  od 25.5.2021. 

koju je dobio na današnjoj sjednici. 

Predsjedatelj poziva vijećnike na davanje drugačijeg prijedloga zaključka. Drugih prijedloga nema. 

Poziva vijećnike na glasovanje o prijedlogu Zaključka. 

Sa 7 glasova ZA i  2 SUZDRŽANA usvaja se Zaključak. 

 

Tihomir Glavurtić pita Načelnika kako se sa 20000 kn može popraviti cijela riva koja se raspala. To ne 

može popraviti  mjesni odbor niti je to njegova obveza. 

Ante Blašković pita kome se obratiti za sanaciju ceste prema Livci, tamo se nakon kiše stvaraju velika 

jezera, a sada počinje berba maslina i tom cestom je veliki promet. Kome se obratiti jer to je tako već 

godinu dana. Traži da Komunalno Basilija nešto učini. Također želi reći da misli da vijećnici nisu 

shvatili pravi problem sa odlagalištem građevinskog otpada i da ako se bude puno razmatralo i 

raspravljalo nakon ove 4 godine ostat će isti problem. 

Predsjedatelj smatra da rečeno nije posao Basilije nego Načelnika koji ima ingerenciju na 

izvršavanjem odnosno poslove moće odraditi Basilija, a može i netko drugi ovisno o natječajima i sl, 

te pita Načelnika je li primio na znanje ovo što je vijećnik Blašković iznio. 

Načelnik odgovara neka procjene sami da li je primio na znanje. 

Ćiril Kalebić predlaže da se pri donošenju Proračuna pokuša riješiti „Vrvotine“, ako fali 700 m2 

zemljišta, predvidjeti u Proračunu otkup po cijeni koju je vlasnik parcele tražio i koji je voljan prodati. 

Neka se Vrvotine okrupne. 

Ante Blašković obrazlaže da sadašnja dva dijela odlagališta treba povezati sa središnjom parcelom 

koja je otprilike 2-3 tisuće m2, time bi se nešto dobilo. 

 



Predsjedatelj zaključuje da postoji više mogućnosti kako na Vrvotinama povezati ta dva dijela 

odlagališta, potrebno je ispitati mogućnosti i kontaktirati vlasnike susjednih parcela. 

Pročelnica upoznaje vijećnik da na tom problemu Općina radi bar 6 godina od kada ona radi u njoj i 

kupljeno je u tu svrhu 5-6 parcela, nastoji se okrupniti zemljište, ali tu se nailazi na puno problema. 

Tihomir Glavurtić upozorava na otvorenu šahtu što je jako opasno na spojnici 2 ceste za Šipovu. 

Velika nizbrdica, cestom se prometuje, to je davno trebalo dovršiti.  

Pročelnica naglašava da su za to odgovorni izvođač radova i nadzorni inženjer, a što se tiče dozvola 

svi papiri postoje. 

Predsjedatelj zaključuje da će osobno ispitati rokove iz ugovora. 

Daljnjih tema pod Razno nema. Predsjedatelj obavještava vijećnike da će slijedeća sjednica biti vrlo 

skoro i da će pozivi biti poslani već u ponedjeljak.  

Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 18:01 sati. 

 

ZAPISNIČAR       PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina          Teo Tomić, dipl.iur.  

 

 

 

KLASA: 021-05/21-01/11 

URBROJ:2181/03-01-21-4 

Grohote, 15.10.2021. 

 

 


